
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 2. 6. 2021 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

Hosté: Ing. Jakub Tabas, Ph.D., Ing. Kateřina Kopecká 

 

 
1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 

- Informace z KR:  
• Testování na DNO bude možné v pondělí pouze od 14 do 17 hodin. 
• Smlouva s nadací Leoše Janáčka je ze strany JAMU připravena. 

- 31. 5. a 1. 6. úspěšně proběhly děkanské zkoušky, které se konaly prezenční formou. 
- S doc. MgA. Šmukařem se řeší nastavení katedry zpěvu: bude vypsán konkurz na 

vedoucího katedry, v mezičase bude ve vedení působit Mgr. MgA. Mikesková, Ph.D. 
- Paní děkanka informovala o udělení finančních odměn pracovníkům a poděkovala všem 

za jejich práci. Dále informovala o ohodnocení vedoucích kateder. 
- A. Tvrdík (KDN) – KD souhlasí s úhradou účastnických poplatků na soutěže Opus art 

Competition v Polsku, Constantine the Great International Music Competition v Srbsku 
a Vienna International Music Competition v Rakousku v celkové výši 4.389 Kč. 
 

2. OP JAK (Operační program Jan Amos Komenský): 
- O projektu: 

• Navazuje na projekt OPVVV a měl by se spustit v roce 2022. 
• Má dvě priority: 1. priorita je výzkum a vývoj, 2. priorita je vzdělávání. 

- Paní děkanka přivítala Ing. Tabase, Ph.D. a Ing. Kopeckou, kteří společně s paní 
tajemnicí referovali o schůzce z 5. 5. 2021, ve které se vyhodnocoval aktuální programový 
dokument. Následně na kolegiu proběhla diskuze ohledně možného zapojení HF do aktivit 
programu, a to jak z hlediska priority 1, tak i priority 2. Pozornost HF se bude ubírat 
zejména k prioritě 2, konkrétně celoživotnímu vzdělávání. 

- Projekt a jeho možnosti budou stručně představeny vedoucím kateder 29. 6. na schůzce 
přijímací komise. 
 

3. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- 30. 6. se budou na HF konat promoce, je třeba naplánovat počty účastníků pro vnitřní 

prostory, aby vyhovovaly všem nařízením; zvažuje se i možnost venkovních promocí před 
budovou HF. Konečné rozhodnutí se přizpůsobí počtu přihlášených a dalším okolnostem. 

- Dodatek zprávy o externí evaluaci je hotový a odevzdaný na rektorát paní pror. Mackové. 
- „Skupina Alumni“: sběr dat o absolventech probíhá bez problémů, dotazníky se osvědčily. 
- Podzimní termín děkanských zkoušek je 23. 9. 

 
4. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Na příštím kolegiu 16. 6. proběhne hodnocení všech centralizovaných rozvojových 
projektů. 

- 3. 6. se bude konat výběrové řízení na dodavatele pro rekonstrukci auly. 
- V souvislosti s ukončením pracovním poměru ředitelky Astorky Bc. Hájkové byl ve 

výběrovém řízení vybrán MgA. O. Vodička. 
- 29.4./14. 5. byla správní radou per rollam schválena finální závěrečná zpráva IP za 

období 2019/2020. 
 

5. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 



 

 

 

- AMU vyhlásila další ročník odborné konference doktorandů uměleckých oborů Teritoria 
umění, informace byla postoupena doktorandům HF a oborovým radám. Uzávěrka: 30. 6. 
2021, termín akce: 12. 11. 2021. Všichni studenti DSP jsou srdečně zváni k účasti! 

- CRP: „Akademická intregrita“ - dne 26. 5. proběhla schůzka k přípravě manuálu pro 
netextové zdroje; „Virtuální mobility“ – na HF započalo sestavování fokusních skupin; 
„Distanční vzdělávání“ – na KHHV dokončena první fáze přípravy pilotního projektu 
(tematické vymezení přednášek, vymezení základní formy jejich b-learningu). 

- Dne 2. 6. proběhla první schůzka k přípravě dlouhodobé strategické koncepce VaV 
(pror. Hlavica, prod. Průchová, prod. Lyko). 
 

6. Informace prof. MgA. Petráše: 
- 16. 6. proběhne schůzka s náměstkem pro kulturu JMK, Mgr. Františkem Luklem MPA, 

ohledně MSLJ. 
- Na podzim se bude na HF konat akce v rámci spolupráce s Pražkou konzervatoří. Na tuto 

akci budou dle plánu navazovat další. 

 
 
 

Příští řádné KD proběhne ve středu 16. 6. 2021 v 10.30. 
 

 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


